АННОТАЦИЯ

Ценностные ориентации и поведенческие установки студенческой молодежи Республики Беларусь в сфере брачно-семейных отношений/ Леончук Ксения Александровна; Факультет философии и социальных наук, Кафедра социологии; науч.рук. А.П.Лимаренко.

Ключевые слова: ценности молодежи, ценностные ориентации молодежи, брачно-семейные ценности молодежи, установки в сфере семейно-брачных отношений.

Цель дипломной работы: выявить ценностные ориентации и поведенческие установки студенческой молодежи БГУ в сфере брачно-семейных отношений. Объект — студенческая молодежь БГУ. Предмет — ценности студентов в брачно-семейных отношениях.

Результатом работы является определение теоретических основ анализа ценностей молодежи, анализ и описание ценностных ориентаций и установок в брачно-семейной сфере, изучение на эмпирическом уровне ценностных ориентаций в брачно-семейной сфере у студенческой молодежи.

Значимость работы заключается в том, что институт семьи переживает трансформации, которые сказываются на построении семьи и заключении брака. Изучение семейных ценностей в студенческой среде, позволяет выявить ориентации современной молодежи и предположить будущие тенденции в сфере брака и семьи.

ANNOTATION

Value orientations and behavioral attitudes of students of the Republic of Belarus in the sphere of marriage and family relations/ Leonchuk Kseniya Aleksandrovna; Faculty of Philosophy and Social Sciences, Department of Sociology; scientific hands. A.P. Limarenko.

Keywords: values of youth, value orientations of youth, marriage and family values of youth, attitudes in the field of family and marriage relations.

The purpose of the thesis: to indentify the value orientations and behavioral attitudes of BSU students in the field of marriage and family relations. Object – BSU student youth. The subject is the values of students in marriage and family relations.

The main results of the work are the determination of the theoretical foundations of the analysis of youth values, the analysis and descriptions of value orientations and attitudes in the marriage and family sphere, the study at an empirical level of value orientations in the marriage and family sphere among student youth.

The significance of the work lies in the fact that the institutions of the family is undergoing transformations that affect the construction of the family and marriage. The study of family values in the student environment, allows us to identify the orientation of modern youth and suggest future trends in marriage and family.